
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr V /2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  26 stycznia 2011 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Z-ca Wójta Gminy Zwierzyn 
3. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
4. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 
5. Rajmund Jarzębski – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 
6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie V zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wręczenie gminnych stypendiów za osiągnięcia w dziedzinie kultury, sportu i edukacji. 
5. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Zwierzyn przyjętych w II półroczu 2010r. 
8. Analiza poniesionych w 2010r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu 

do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust.3 Karty Nauczyciela 
oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
11. Informacja o planach działalności stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. 
12. Informacja o planie pracy Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. 
13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości zabudowanej 
połoŜonej w miejscowości Gościmiec, oznaczonej numerem ewidencyjnym 66/3 o 
powierzchni 0,0526 ha, 

b) przyjęcia programu szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 
powoływania  i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie 
Zwierzyn,  

c) określenia szczegółowego sposobu  konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami projektów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji, 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy Zwierzyn. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie V zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie V zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1100 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
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obecnych jest 14  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu. Następnie powitała radnych, 
stypendystów  i ich rodziców oraz zaproszonych gości. 
           
2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad V 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Eugeniusz KrzyŜanowski Wójt Gminy Zwierzyn oddał głos w sprawie zmiany porządku 
obrad sekretarzowi gminy. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o 3 
projekty uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia programu szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i 
sposobu powoływania  i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Gminie Zwierzyn,  

2) w sprawie określenia szczegółowego sposobu  konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

3) w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy Zwierzyn. 
Jednocześnie proponując, Ŝeby do punktu 13 dodać 4 podpunkty: a,b,c,d. 
 
Na salę obrad o godz. 1106 przybyła  radna Leokadia Leśniewska. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił wniosek o zmianę punktu 11 i 12 zamiast słowa 
„informacja” uŜyć słowa „uchwalenie”, uzasadniając, Ŝe komisje podlegają Radzie, która 
moŜe zmienić punkty planu. To samo dotyczy planu Rady, gdzie radni równieŜ mogą 
wprowadzić zmiany za zgodą Rady. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, Ŝe aby uchwalić plan RG musiałby być 
taki zapis w Statucie Gminy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe zgodnie z art.18 ust.2 pkt 15 ustawy o 
samorządzie gminnym nic nie stoi na przeszkodzie, Ŝeby plan pracy uchwalić. 
 
Stefania Sierocińska poddała wniosek sekretarza gminy odnośnie rozszerzenia porządku 
obrad o punkt 13 z podpunktami: 

a)  wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości zabudowanej 
połoŜonej w miejscowości Gościmiec, oznaczonej numerem ewidencyjnym 66/3 o 
powierzchni 0,0526 ha, 

b) przyjęcia programu szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 
powoływania  i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie 
Zwierzyn,  

c) określenia szczegółowego sposobu  konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami projektów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji, 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy Zwierzyn. 
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pod głosowanie. Za rozszerzeniem porządku obrad o punkt 13 a,b,c,d radni glosowali 
jednogłośnie. 15 radnych było „za” . 
 
Następnie przewodnicząca RG zaproponowała, Ŝeby punkty 11 i 12 porządku obrad 
pozostawić bez zmian, a uchwały w sprawie zatwierdzenia planów przygotować na następną 
sesję RG. Jednocześnie stwierdziła, Ŝe w innych Radach podejmowane były w tej sprawie 
uchwały, Ŝe powoływano się na zapis w Statucie. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe przy powoływaniu komisji, teŜ nie 
powoływaliśmy się na Statut. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała propozycję radnego Mirosława 
Gniewczyńskiego, Ŝeby punkt 11 i 12 brzmiał podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów działalności stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. oraz podjęcie uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. pod głosowanie. „Za” 
takim brzmieniem punktów porządku obrad głosowało 4 radnych, „przeciw” było 7 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu 4 radnych. 
 
Następnie poddała pod głosowanie pozostawienie punktów 11 i 12 porządku obrad bez zmian, 
a przygotowanie uchwał w tej sprawie na następną sesję. „Za” tą propozycją głosowało 12 
radnych, „przeciw” było 3 radnych. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
            Radny Tomasz Pajtek zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokółu z poprzedniej 
sesji Rady Gminy Zwierzyn bez ich odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. 
„Za” wnioskiem radnego Tomasza Pajtel głosowało 13 radnych, „wstrzymało się” od głosu 2 
radnych.  
 
4. Wręczenie gminnych stypendiów za osiągnięcia w dziedzinie kultury, sportu i 
edukacji. 
 
           Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe stypendia ufundowane 
zostały przez Wójta Gminy Zwierzyn. Wśród czterotysięcznej gminy mamy dzisiaj zaszczyt 
wręczyć 4 stypendia w dziedzinie sportu. Wspólnie z Eugeniuszem KrzyŜanowskim wójtem 
gminy złoŜyli gratulacje i wręczyli stypendia dla: Macieja Lepiato, Janusza Lessnau, 
Wojciecha Szyniec i Dominika Zakrzewskiego. 
 
5. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
6. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
             Stefania Sierocińska przewodnicząca RG w swojej informacji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym poinformowała, Ŝe; 

- 13 stycznia wspólnie z wiceprzewodniczącym RG uczestniczyła w konferencji pt. 
„Status przewodniczącego rady w praktyce funkcjonowania samorządu terytorialnego 
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w kadencji 2010-2014” zorganizowanej przez Fundację Rozwoju demokracji Lokalnej 
w Zielonej Górze, 

- 17 stycznia wzięła udział w spotkaniu z p. Jagódka, 
- 20 stycznia brała udział w spotkaniu z członkami klubu seniora w Zwierzynie, 
- w kaŜdy poniedziałek w godz. 1100-1300  i 1500-1600  pełniła dyŜur w UG. 

 
7. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Zwierzyn przyj ętych w II półroczu 
      2010r. 
    
           Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy złoŜył informację z realizacji uchwał Rady 
Gminy Zwierzyn przyjętych w II półroczu 2010r. (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
8. Analiza poniesionych w 2010r. wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w 

odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust.3 
Karty Nauczyciela oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 
            Rajmund Jarzębski kierownik GZOPO w Zwierzynie poinformował, Ŝe Karta 

Nauczyciela nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek przeprowadzenia 
analizy wydatków na nauczycieli. W wyniku analizy naleŜy ustalić kwotę róŜnicy 
wydatków poniesionych na wynagrodzenia, do których gmina jest zobowiązana dopłacić. 
Następnie przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 
 9. Interpelacje i wnioski radnych. 
  
Radna Maria Rachańska wnioskowała o uporządkowanie skweru przy ul. Wojska Polskiego 
w Zwierzynie. 
 
Radna Renata Wąsik wnioskowała o: 

- naprawienie mostku koło szkoły w Gościmcu, 
- sprzątnięcie śmieci przy cmentarzu w Gościmcu. 

 
Radny Zdzisław Czajka wnioskował o: 

- ujęcie w planie pracy komisji bezpieczeństwa  publicznego i ochrony 
przeciwpoŜarowej kontroli cmentarzy, 

- podzielił się spostrzeŜeniami w sprawie  przystanków szkolnych, stwierdzając, Ŝe ich 
kształt i barwa nie wpływa na estetykę gminy,  

- poinformował, Ŝe nie został zrealizowany wcześniej zgłaszany wniosek w sprawie 
ustawienia znaku zakazu wjazdu samochodów cięŜarowych na skrót od strony 
Zwierzyna w kierunku Sarbiewa (droga „siada”),  

- zasygnalizować o potrzebie układania nowych dywaników asfaltowych, gdyŜ łatanie 
dróg nie ma sensu,  

- stwierdził, Ŝe bobry rujnują kanał „Pulsa” pomiędzy mostkami Zwierzyn od kościoła 
do drogi na Górecko.  

 
Radny Edward Podsiadło wnioskował o:  

- naprawę drogi gminnej od sklepu ABC do stawu w Sarbiewie oraz drogi powiatowej 
Sarbiewo-Sławno, na których pojawiły się duŜe dziury w asfalcie,  
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- poinformował równieŜ o zatkanym przez bobry mostku w Sarbiewie, gdzie woda 
wylewa się na pole za posesją p. Kołosowskiej. 

 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

- ponownie o powołanie komisji odnośnie sprawdzenia porządków na terenie gminy na 
czele z dzielnicowym, 

- poinformował, Ŝe nie otrzymał odpowiedzi na wnioski z poprzedniej sesji RG, 
- zadał pytanie czy będą publikowane protokoły z sesji RG, 
- stwierdził, Ŝe przy nazwiskach radnych w BIP-ie nie powinny być ujawniane adresy 

zamieszkania (ochrona danych osobowych), 
- umieszczanie nazwisk radnych w protokołach przy głosowaniach, 
- podawanie do publicznej wiadomości planu działalności RG i jej komisji na dany 

miesiąc, 
- zaktualizowanie zakresów działalności komisji RG, 
- załatanie wyrw w drogach powiatowych. 

 
Radny Robert Wcisło wnioskował o: 

- montaŜ trzech lamp drogowych w Przysiece (koło p. Krakowiak, p. Wilczyńskiej i na 
placu zabaw),  

- dostosowanie placu zabaw w Przysiece do wymogów UE,  
- remont sali wiejskiej w Przysiece (zaplecze wc),  
- nawiezienie tłucznia na zalaną drogę dojazdową do p. Goral w Górczynie celem 

podwyŜszenia poziomu drogi,  
- zasypanie dziury w drodze na dojeździe do bloków na terenie byłej suszarni w 

Przysiece,  
- pogłębienie i oczyszczenie kanału przepływającego przez Przysiekę. 

 
Radny Wojciech Rojek zapytał:  

- kto jest odpowiedzialny za stan drogi do szkoły w Górkach Noteckich (ul. 
Cmentarna), 

- kiedy zostanie naprawiona wieŜa remizy straŜackiej w Górkach Noteckich. 
 
Radny Sebastian Hanys zadał pytanie, co będzie dalej z przedszkolem w Górecku, gdyŜ został 
odrzucony projekt jego dofinansowania. 
 
Radny Tomasz Pajtel zainteresował go fakt ustawienia znaku ograniczenia prędkości ruchu 
przez mostek na drodze Górki Noteckie – Przyłęg, gdyŜ obawia się, Ŝe jeŜeli mostek ulegnie 
uszkodzeniu nie będzie dojazdu. 
 
Radna Stefania Sierocińska wnioskowała o wyrównanie ubytków na ul. Kościelnej i na ul. 
Wojska Polskiego przy SKR w Zwierzynie. 
 
Radna Leokadia Leśniewska podziękowała wójtowi za naprawienie drogi w kierunku p. 
Kasiaka oraz wnioskowała o: 
      -     naprawę dróg gminnych w szczególności tam gdzie przebiegały prace wodociągowe, 

- sukcesywną wymianę okien w PSP Gościmiec oraz w budynku ośrodka zdrowia w   
      Gościmcu,  
- remont rury kanalizacyjnej odpływowej w piwnicy w budynku ośrodka zdrowia w  

Gościmcu (wnioski złoŜone pisemnie). 
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9. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 

Janusz Lessnau  sołtys sołectwa Górecko wnioskował o: 
- zajęcie zdecydowanego stanowiska przez Urząd Gminy Zwierzyn w sprawie remontu 

drogi powiatowej Zwierzyn-Górecko,  
- ponowił wnoszony dwa lata temu wniosek w sprawie remontu mostka koło p. 

Konopki, 
- ustosunkowanie się do obietnicy złoŜonej w sprawie moŜliwości połoŜenia asfaltu na 

drodze gminnej w Górecku koło boiska,  
- na wniosek mieszkańców Górecka prosił o uregulowanie wywozu śmieci z cmentarza 

w Górecku (firma zabiera tylko to, co jest w śmietniku),  
- prosił, Ŝeby wójt określił w lokalnej prasie, na jakim etapie jest sprawa budowy sali w 

Górecku ujęta w Planie Odnowy Wsi Górecko, 
- prosił o upowaŜnienie dla sołtysów, Ŝeby mogli robić zakupy na rachunek UG 

(korzystając ze środków sołeckich), gdyŜ nie zawsze mają swoją gotówkę. 
   

Mirosław Wąsik sołtys sołectwa Gościmiec wnioskował  o: 
- naprawę w trybie pilnym drogi od szkoły do kościoła w Gościmcu , 
- naprawę odcinków dróg zapadniętych w wyniku budowy wodociągu, 
- stwierdził niestaranność przy naprawianiu dróg powiatowych. 
 

Ireneusz  Chojnacki   sołtys sołectwa śółwin wnioskował o: 
- naprawę drogi od sali wiejskiej w śółwinie do p. Kuśmierczaka , 
- zapytał o oświetlenie koło sali wiejskiej w śółwinie. 
-  

Stanisław Grabski sołtys sołectwa Zwierzyn II wnioskował o: 
- połoŜenie podłogi z paneli na sali „Polana’ w Zwierzynie,  
- podcięcie drzew na cmentarzu w Zwierzynie,  
- montaŜ oświetlenia na ul. Kościelnej od p. Tatarzyńskiego do cmentarza, ul. Nowej, 

ul. Słonecznej, ul. Pogodnej , ul. Noteckiej od p. Tarasiewicz do p. Bykowskich i od p. 
Dalaszyńskich do. p. Jarskich w Zwierzynie,  

- naprawę drogi Wojska Polskiego, Noteckiej  i  Kościelnej  w Zwierzynie,  
- połoŜenie kostki przy kaplicy oraz malowanie kaplicy na zewnątrz w Zwierzynie, 
- zadał pytanie jak daleko są zaawansowane prace odnośnie budowy ścieŜki rowerowej 

od Przysieki do torów kolejowych w Zwierzynie. 
 
Józef Podsiadło sołtys sołectwa Zwierzyn-Sierosławice wnioskował o:  

- oświetlenie Sierosławic wzdłuŜ torów od nastawni w stronę p. Juszczyk,  
- oznaczenie przejścia dla pieszych i ułoŜenie chodnika na ul. Kurowskiej w 

Zwierzynie,  
- naprawę dróg (Szkolna i Strumykowa w Zwierzynie, w Sierosławicach droga do p. 

Bierki i do p. Pietrzaka),  
- powołanie komisji do spraw porządków na terenie gminy, pogłębienie kanału 

„Pulsa”(wnioski złoŜone na piśmie). 
 
BoŜena Sawoch sołtys sołectwa Górki Noteckie poinformowała, Ŝe nie otrzymała odpowiedzi 
na pismo w sprawie niewykorzystania funduszu sołeckiego. 
 
11. Informacja o planach działalności stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. 
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Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i sprawo socjalnych RG 
przedstawił plan pracy komisji ( w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy jest w regulaminie komisji sprawa dot. 
przygotowania regulaminu dotyczącego wyboru „Człowieka Roku Gminy Zwierzyn”, gdyŜ 
jest to novum w planie pracy. 
 
Wojciech Rojek stwierdził, Ŝe jest to propozycja radnej Marii Rachańskiej. 
 
Radna Maria Rachańska stwierdził, Ŝe w gminie mamy sporo ludzi, którzy wiele robią na 
rzecz gminy  i w Ŝaden sposób nie są uhonorowani. Nie chodzi tu o pieniądze, ale o 
wyróŜnienie tych osób na forum gminy, Ŝeby ich dowartościować i zachęcić do dalszej pracy. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zaproponowała, Ŝeby dodatkowo ująć w planie 
pracy komisji: 

- w styczniu – opracowanie planu pracy na 2011 rok, 
- w sierpniu – sprawozdanie wójta z wykonania budŜetu gminy Zwierzyn za I półrocze 

2011r., 
- do 5 grudnia br. komisje przedstawią swoją opinię w sprawie budŜetu na 2012r. 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn, 
- posiedzenie związane z udzieleniem absolutorium wójtowi przenieść na miesiąc maj. 

Poddała w/w propozycje pod głosowanie. Za przestawionymi propozycjami radni głosowali 
jednogłośnie. „Za” było 15 radnych. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zaproponował, Ŝeby w planach pracy był zapis bieŜące 
opiniowanie wniosków i uchwał będących w gestii komisji. Proponował równieŜ ujęcie w 
planie pracy komisji kontrolę bazy sportowej klubów w gminie Zwierzyn. 
 
Wojciech Rojek przewodniczący komisji stwierdził, Ŝe ze względu na sporo nowych radnych 
w planie pracy skupiono się na dziedzinach, które są w tytule komisji, celem zapoznania się z 
tymi problemami. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił plan pracy komisji (w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zaproponował do planu kontrolę stanu technicznego sal 
wiejskich. 
 
Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego i ochrony 
przeciwpoŜarowej RG przedstawił plan pracy komisji (w załączeniu do protokołu). 
 
Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG przedstawił 
plan pracy komisji (w załączeniu do protokołu). 
 
12. Informacja o planie pracy Rady Gminy Zwierzyn na 2011r. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła plan pracy Rady Gminy Zwierzyn na 
2011 rok (w załączeniu do protokołu). 
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Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe w planie pracy komisji oświaty, kultury, 
zdrowia i spraw socjalnych RG oraz w planie pracy RG jest ujęty ten sam punkt dotyczący 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poprosiła przewodniczących komisji o 
uaktualnienie swoich planów pracy do 7 lutego br. i dostarczenie ich do biura rady. 
   
13. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości 
zabudowanej połoŜonej w miejscowości Gościmiec, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 66/3 o powierzchni 0,0526 ha, 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe chodzi tu o hydrofornię w 
miejscowości Gościmiec, z której to w wodę zaopatrywano salę wiejską , szatnię i 2 rodziny. 
Obecnie jest juŜ wodociąg i hydrofornia jest zbędna. Są osobą zainteresowane obiektem, 
dlatego pójdzie on na przetarg. Muszę mieć tylko zgodę Rady, Ŝeby dać do wyceny. Teraz 
ponosimy tylko koszty. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego przedstawił 
opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze 
przetargowej nieruchomości zabudowanej połoŜonej w miejscowości Gościmiec, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 66/3 o powierzchni 0,0526 ha (opinia w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia 
zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości zabudowanej połoŜonej w 
miejscowości Gościmiec, oznaczonej numerem ewidencyjnym 66/3 o powierzchni 0,0526 ha 
pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych ( Uchwała Nr V/21/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

b) przyj ęcia programu szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i 
sposobu powoływania  i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Gminie Zwierzyn, 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe w poprzedniej uchwale w tym 
zakresie nadzór w swoim rozstrzygnięciu ujawnił 3 błędy (jest to akt prawa miejscowego, w 
rozdziale II ust.1 powinno być „wchodzą” a nie „mogą wchodzić” i w rozdziale I wykreślono 
przepisy ustawowe).  Dlatego teŜ uchwała została uniewaŜniona i dzisiaj proponujemy nowy 
poprawiony projekt. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 
programu szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania  i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zwierzyn pod głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych                    
( Uchwała Nr V/22/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) określenia szczegółowego sposobu  konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, Ŝe w 
rozstrzygnięciu nadzorczym odnośnie podejmowanej w tej sprawie uchwały stwierdzono, Ŝe 
nie moŜna łączyć uchwały z 2006r.  i jej wykorzystywać przy konsultacjach z organizacjami 
pozarządowymi (dotyczy ona tylko konsultacji z mieszkańcami) i ostatnio podejmowana 
uchwała  dotycząca konsultacji z organizacjami została uniewaŜniona, gdyŜ nadzór zarzucił, 
Ŝe nie moŜemy ograniczać się do organizacji tylko z gminy Zwierzyn. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  określenia 
szczegółowego sposobu  konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami projektów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr V/23/2011 w załączeniu do 
protokółu).  
 

d) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy Zwierzyn, 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego przedstawił 
opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy 
Zwierzyn (opinia w załączeniu do protokołu). 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe RIO w Zielonej Górze 
zakwestionowała upowaŜnienie wójta do zaciągnięcia kredytu w kwocie 4000000 złotych, 
gdyŜ nie mamy zapisanej inwestycji w budŜecie. NaleŜy więc wykreślić to z uchwały. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały budŜetowej na 2011 rok Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr V/24/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 
 
14.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi: 

• odnośnie tematu naprawy dróg zostało wysłane pismo do Starostwa Powiatowego w 
Strzelcach Krajeńskich, na które do dziś nie mamy odpowiedzi, 

• skwer przy ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie zostanie uprzątnięty w ramach 
porządków wiosennych,  

• śmieci na cmentarzu w Gościmcu mają jeszcze gdzie magazynować, gdyŜ jest boks do 
tego celu, 

• przyjrzymy się mostkowi w Gościmcu,  
• kanał „Pulsa” celowo jest nie zabezpieczany, Ŝeby ulŜyć Brzezince,  
• jeŜeli będzie chodziło 5 pomp, to jeszcze z tydzień i p. Goral odczują poprawę,  
• BIP będzie uzupełniony, 
• sala w Przysiece na razie zostanie w takim stanie, jak jest, najwyŜej ustawiony moŜe 

zostać TOI  TOI,  
• zarząd melioracji złoŜył dwa wnioski do PROW, być moŜe, Ŝe znajdą się i środki na 

kanał „Pulsa”,   
• droga Cmentarna w Górkach Noteckich koło szkoły naleŜy do nas, przyjrzymy się jej, 

remont najprędzej w miesiącu maj-czerwiec, ograniczam wydatki, dotyczy to równieŜ 
remontu wieŜy remizy straŜackiej w Górkach, gdyŜ nie mamy jeszcze refundacji 
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środków za powódź i  zwrotu z PROW-u za budowę wodociągu, dlatego na razie 
wstrzymane są wszelkie inwestycje, 

• przedszkole w Górecku rozlicza stowarzyszenie z Górek Noteckich, nie ma wzrostu 
dzieci i na dziś nie potrafię powiedzieć co z nim będzie dalej, środki, które posiadają 
powinny starczyć na funkcjonowanie do końca czerwca, 

• mostek na drodze Górki Noteckie – Przyłęg wytrzyma, jest tylko zaniŜenie z prawej 
strony i dlatego ustawiono ograniczenie dla samochodów cięŜarowych,  

• ubytki w asfalcie na ul. Kościelnej i w drodze przy ABC naprawione zostaną przez 
firmę ze Strzelec Krajeńskich,  

• odnośnie ścieŜki rowerowej poinformował, Ŝe LGD organizuje biuro , które ma 
zafunkcjonować do 22 lutego i wówczas okaŜe się czy na ten temat będą środki, 

• droga w śółwinie zostanie naprawiona, 
• do sołectwa Górki Noteckie nie wykorzystany fundusz sołecki wróci, ale nie w tej 

chwili, środki są zabezpieczone. 
 
8. Wolne wnioski i informacje. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG: 

����    stwierdziła, Ŝe wszyscy radni złoŜyli oświadczenia majątkowe, 
����    przewodniczący komisji ustalają terminy posiedzeń swoich komisji na następny 

miesiąc po sesji RG, 
����    poinformowała, Ŝe przyszło zaproszenie od LUKS „Junior” RóŜanki celem 

wzięcia udziału w IX ogólnopolskim halowym  turnieju piłki noŜnej radnych 
samorządów miast, gmin i powiatów o puchar Wojewody Lubuskiego, 

����    przypomniała o szkoleniu radnych, które odbędzie się w dniu 05 lutego br. o godz. 
900 wspólnie z radnymi ze Starego Kurowa,  

����    poinformowała, Ŝe wpłynęły zawiadomienia o wszczęciu postępowania 
nadzorczego do uchwały nr III/7/2010, IV/11/2010, IV/13/2010, IV/14/2010 i 
IV/16/2010 oraz rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody Lubuskiego do uchwał 
III/7/2010 i IV/13/2010, 

����    poinformowała, Ŝe wpłynęła uchwała Nr 11/2011 Składu Orzekającego RIO w 
Zielonej Górze z dnia 25 stycznia 2011r. w sprawie wydania opinii o 
prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Zwierzyn. 

 
15. Zamknięcie V zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1420  zamknęła obrady V zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 
 
 


